

新加坡华文教师总会 以创意迎新春



台湾表演工作坊艺术总监赖声川（左一）在讲座上与教育工作者分享他的创意哲学。

今年2月8日，大约150名新加坡华文教师总会会员齐聚一堂捞鱼生迎新春。一些前执委也到场同欢共庆，一起唱歌玩游戏，言谈叙旧，场面十分热闹。

此外，为鼓励华文教师发挥创意，改善教学方式，新加坡华文教师总会与推广华文学习委员会及滨海艺术中心在2月9日联合主办“我和赖声川有约—当教育遇上创意”讲座。台湾表演工作坊艺术总监赖声川在讲座上与教育工作者分享他的创意哲学，让约1100名出席者获益良多。

新加坡华文教师总会理事长连慧英说：“讲座反应踊跃，令我们深受鼓舞。这类讲座有助于加强教师的创意思维，以及提高他们的教学素质。”

“我们每年都举办新春团拜午宴来欢庆新年，让会员在这样的一个喜庆的日子里联络感情。今年我们也特地在团拜的隔天安排了讲座“我和赖声川有约—当教育遇上创意”，希望通过名人讲座系列来提高华文老师的文化素养，也提升他们的教学质量。”

— 新加坡华文教师总会理事长连慧英

Creative Start To The Year

The Singapore Chinese Teachers' Union gallops into the start of the new year with an activities-packed weekend.

By **Florina Oo**

Tossing the yu sheng is a yearly tradition for members of the Singapore Chinese Teachers' Union (SCTU) during the Lunar New Year festivities, and this year was no different. Some 150 Singapore Chinese Teachers' Union (SCTU) members gathered together to celebrate the Lunar New Year at a luncheon on 8 February, with former faces from its executive council joining in.

The union also continues to encourage Chinese language teachers to improve their teaching standards. On 9 February, around 1,100 Chinese teachers including SCTU members attended a talk on creativity in education by acclaimed Taiwan-based playwright and director Stan Lai at the Esplanade Concert Hall.

SCTU President Lian Hwee Eng said: "We are encouraged by the increasing response and good turnout. These talks are important as it will enhance the teachers' cultural understanding and raise the quality of their teaching."

The event was jointly organised by Esplanade – Theatres on the Bay, Committee to Promote Chinese



Taiwan-based playwright Stan Lai shares a moment on stage with Minister of State for Education and SCTU's special consultant Sim Ann.

